



Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 26 august 2025

Sted: Jåttåvågen – Teams.

Til Stede: Styret: Tore Skogen, Olav Kolltveit, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Torstein Gåsland, Marthe H. Kjørkleiv. **Utvalgsledere:** Knut Ståle Eriksen, *Knut Ivar Skogland, Bengt Oftedal*. **Ansatte:** Tore Gilje (Styrepålagt møtearrangør) *Fredrik Fugelli, Anita Træet*.

Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett.

Forfall: Adem Seferagic, Geir W, Oddvar, Jan Atle. Trond Austrheim.

Første del av møtet var satt av til samtaler med besøk fra sentraladministrasjonen i NJFF:

Hege Sorkness – Avdelingsleder Regionsekretærer, nyopprettet stilling.

Ragnhild Grøv – Opplæring og organisasjonskonsulent (E-læringsansvarlig)

NB: Viktig at vi sier i fra om ting som ikke fungerer helt, slik at kursene kan bli stadig bedre.

Info fra NJFF sentralt: Øyvind F. er ny leder i fagavdelingen, Siri P er blitt seniorrådgiver.

Fagavdelingen har fått ny flink ansatt (Kristina), med kunnskap innen både jakt og fiske.

Vibeke Strømme er ny organisasjonskonsulent, hun jobber blant annet med vedtekter. Gyda Winter er skytter, hun er ventet å ta ansvar for B/U på sikt. Hermann Tveter er ny innen bruk av sos. media, FB etc.

Hege og Ragnhild var også med på resten av styremøtet som observatører.

SAKSLISTE:

Innledning:

Protokoll fra styremøte 26 mai ble godkjent uten kommentarer.

Orienteringssaker:

Fra regionsekretær:

- **Knut Ståle** orienterte om status sommerens samarbeidsprosjekt med Sandnes K (og også Stavanger K) om ungdom/ansatte. Prosjektet har fått mye blest og er allerede kjent innen politiske kretser. 100K fra Sandnes kommune til prosjektet. 60 unge søkere til jobbing med

uttak av uønska fiskearter kom inn på 14 dager! Veldig mye arbeid for Knut Ståle, vi må ha en dedikert prosjektleder neste år. Skoler og org vil være med. 16 mill til sjørretprosjektet så langt. Får betalt for innsatsen med penger eller utstyr vi trenger. Restaurering i Høylandsåna har høy prioritet. Laksetrapp bygget, laksen helt opp til Arboretet, bra av SVV. Årets laksefiske: Laksen seint opp. Lavere snitt, mye mellomlaks og lite storlaks. Bedre enn i fjor. MANGE forurensningssaker i år (jordbruk, fabrikker etc., mye på Jæren)

- **Orientering om møte/dialog med Rogaland Fylkeskommune** Tore G, Tore S og Endre (FNF) i møte med Seksjonsleder Kjetil Bergsvåg og Cato Lassen i ROGF med mål om øke forståelsen av NJFF Rogalands behov. Store omorganiseringer i RFK gir treghet. Framover: Små søknadsordninger forsvinner, større samlepotter Oresultatet. Bra for regionale overbygninger, ikke så bra for små foreninger. Vil bli tyngre å søke om små midler-prosjekt, større krav til søknaden/ rapportering. Regionlaget kan søke, og fordele midler til lokalforeninger. Mer aktuelt å søke på større prosjekter. Viltseminaret: 90K i støtte, blir ikke økt. Så det blir derfor bare aktuelt med seminar 1 dag. Usikker på resultat fra møtet, men Rogfk har tatt dette alvorlig og gitt tilbakemeldinger på alle spørsmål.
- **Foreløpig analyse taksering Valevatn**, og planer for jakt: Ikke god telling, middels minus. Introjaktene er lagt ut, ellers legges det ut litt mindre jakt i år til allmennheten/dagskortjakt. Uttak blir max 10% av estimert bestand. Njardarheimtaksering mye bedre, mulig telling var tidlig – usikkerhet medfører trygg forvaltningspraksis!
- **Kort om økonomi ved Torstein/Tore G:** Det går greit. 330K dårligere driftsresultat nå enn i fjor, men dette endrer seg i løpet av høsten.
- **Marthe:** Justerte retningslinjer for campstøtte barn/ungdom – orientering om dette. Vil også belønne samarbeid mellom flere lokalforeninger.
- **Gåsejaksamarbeid med Stavanger kommune** – status/fremdriftsplaner. Fredrik/Tore: Gjessene stikker når ordinær jakt starter. Fredrik har vært på nordre Rennesøy, der det kan komme enorme flokker. Målsetting om å senke bestanden under skadeuttaket. Omfattende vernesoner, og E-39 går gjennom hele området. Bengt Oftedal har problemer med gjess på gården. (Tjelta/Sola)han sier Bøndene setter pris på om noe gjøres. Råd: Ikke gi gjessene fred, slik at de holder seg unna! Må få unntaksordninger fra forvaltningsplaner, gjessene reiser når ordinær jakt starter..Må holde en linje med flinke jegere (ikke triggerhappy, helst jaktfeltskyttere med lang erfaring). De skal gjøre en jobb for samfunnet. En bør finne lokale jegere som kan komme fort på banen, og ha samarbeid mellom lokalforeninger og bønder. Innspill Tore S: Få med i høringen til Stav. komm at det er ønskelig med mer effektive jaktlige tiltak, herunder jakt i vernesonen. Ellers risikerer vi at tiltak er bortkastet.
- **Medlemsoversikt, ny løsning** som er bra og oversiktlig. Under utvikling
- **Litt om ansattesituasjonen:** Anita fortsatt sykmeldt, hånden langt fra bra. Beate Krokan Carlsen synes situasjonen er vanskelig. Og vi vil ikke miste ressursen Anita er! Hege tar over saken sentralt ilag med Tore G. Møter planlagt.
- **Inga Saur** ny RS i Nord-Trøndelag. Regionsekretær Kari i Agder går av med pensjon, intervjuer pågår etter ny.
- **Alf Reidar Eik**, avtroppende regionsinstruktør på Aversjonsdressur er død etter en tids sykdom. Vi takker for god innsats som instruktør, kondolerer til familien hans med minneord og blomster v/Tore G.

FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:

Sak 10/25: Viltseminar januar 2026. Fremdriftsplaner:

Vedtak: Én dags seminar, dropper hotell for å holde prisen nede. Målgruppe: Viltnevd, kommunale viltforvaltere, jegere, vald-forvaltere.

Møte mandag 8. september klokka 17-18. Olav, Tore, Tore og Knut Ivar med på møtet.

NYE SAKER:

SAK 34/25: Fallviltkampanjen avsluttes høst 25

Avslutningsplan: Brukt ca. 70 K av 102 K. Kjøper inn materialer for 10-12 K til, resten av tilskuddet går med til adm.-utgifter. Evt. få med refleks i pakkene som sendes ut. Alle lederne i lokalforeningene kontaktes og gir tilbakemelding om de har behov for mer utstyr.

Sak 35/25: Utarbeide aktivitets- og kursplan høst/vinter regionlaget.

Innspill fra utvalgene:

Ragnhild: Stavanger RJF: Ettersøk VG, jaktlederkurs og feltkontrollørkurs.

Tore Skogen: Vindafjord JFF: Ettersøk VG

Eigersund JFF: Ettersøk VG – har 2 kandidater

Sauda JFF - EL-fiskeinstruktør, har 4 kandidater

Tore sender ut disse innspillene til lokalforeningene og hører om det er flere ønsker.

Sak 36/25: Gåsejaksamarbeid mellom NJFF-lokalforeninger og kommunene.

Samarbeidsprosjekt på gang, initiativ fra Stavanger kommune. Koordineringsrolle fra regionlaget. Se orienteringssaker over. Fått innvilget utvidet høringsfrist til 3 sept, Tore og Fredrik skriver denne.

SAK 37/25: Ekstraordinært ÅRSMØTE høst 25 – vedtektsendring ifm utvalgssammensetninger.

Regionlaget ønsker på det ekstraordinære årsmøtet et vedtak til vedtektsendring som skal innebære at regionlaget i fremtiden IKKE trenger årsmøtevedtak på justering av regionutvalgenes størrelse (antall medlemmer).

De ulike utvalgenes medlemmer og ledere skal selvsagt demokratisk velges på årsmøtet av delegatene, men da vil regionlagets styre og valgkomiteen i forkant ha foretatt de nødvendige justeringer gjennom et ordinært styremøte, for eks innen en fastsatt dato på høsten ca. et halvår før årsmøtet. Bakgrunnen for dette er å sikre at utvalgene er aktive, medlemmene og lederne fungerer, og sikrer at regionlaget har den nødvendig fleksibilitet og handlekraft for å fungere best mulig. For å gjennomføre disse forslagene kreves et ekstraordinært årsmøte:

Vedtak: Vi **må** ha et ekstraordinært årsmøte for å avgjøre dette! Vedtatt at det skal gjennomføres på Teams. Tidsplan starten av november, gjerne i starten av et styremøte? Sakspapirene klargjøres og sendes ut til lokalforeningene av Tore G.

Sak 38/25: Høringer/uttalelser/viktig e-post-info, til-fra NJFF Rogaland:

Utsendte høringsinnspill/andre uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte:

Til: Motvind Sørvest

Svar på forespørsel om tilslutning til brev vedr Mellomstrand vindkraftverk (Moifjellet):
Vi anerkjenner og støtter de gode argumentene som fremkommer i brevet fra Motvind Sørvest. NJFF Rogaland har imidlertid allerede tilsluttet seg en felles uttalelse som er oversendt NVE gjennom Forum for natur og friluftsliv (FNF) Rogaland, datert 11. april 2025. Denne uttalelsen er omfattende og inkluderer våre synspunkter knyttet til både Mellomstrand og Moifjellet vindkraftverk
Vi anbefaler allikevel å avvente den endelige konklusjonen av det pågående plan- og utredningsprogrammet før ytterligere tiltak og innsigelser fremmes. En slik avventing kan være fordelaktig da den vil medføre ytterligere risiko for utbygger. Vi ser frem til videre godt samarbeid om å ivareta viktige natur- og frilufts verdier.

Innspill: Endre i FNF bes om å få med mer enn NJFFs logo (ny og kanskje ikke så kjent) på høringer. Også ta med organisasjonsnavnet/ evt regionlag/ lokalforeningsnavn.

NYE mottatte høringer:

Fra NJFF:

Tiltaksplaner villrein. Regionsekretær er i en faggruppe sentralt, som gjennomgår forslag til tiltak for å bedre forholdene for villreinen. Sirdal og Agder blir sett på av Tore G. God gruppe fra sentral fagavd, Telemark, Hordaland, Agder, Rogaland som jobber med dette. 3 møter til i prosessen, pluss webinar for foreningene 3 september..

Strategi hjorteviltforvaltning: Ny måte å se på forvaltningen, mer overordnet regional forvaltningsplan med storvald. Vandring viktig å ta med i planene. Tore G og jaktutvalget følger opp.

Fra Sokndal kommune:

Flomtunnel Sokndal

Hensikten med planen er å etablere en flomtunnel fra Prestbro til Jøssingfjorden som vil sikre kommunesenteret Hauge i Dalane samt områdene nedenfor Prestbro mot flom. Tore G kontakter Anders og Trond og hører om det skal gjøres noe. (Edit: Ingen innspill kom, og intet innspill ble sendt.)

Fra Stavanger kommune:

Forvaltningsplan Stavanger kommune gåsejakt. Bra plan, men ser ikke på at gåsa flytter seg når den skytes på. Tore og Tore ser på dette. Det bør åpnes for skyting i vernesonen. Se pkt orienteringer i tillegg.

Fra NVE:

Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) har mottatt konsesjonssøknad fra Enida for en ny 132 kV kraftledning mellom Kjelland transformatorstasjon og Kaupanes transformatorstasjon, samt bygging av Kaupanes transformatorstasjon i Eigersund kommune i Rogaland. Frist høring 3. okt

Mail er sendt til EJFF med orientering og forespørsel om de ønsker at denne saken skal behandles av regionlaget. Regionlaget oversender evt informasjon/synspunkter til FNF. Det lages et høringssvar på dette sammen med FNF. Sendes til Terje også.

Tillatelser gitt fra Statsforvalteren:

Alle henvendelser fra Fylkeskommunen, NVE og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til hvilken reaksjon man skal utøve.

Det har som vanlig i denne perioden kommet flere tillatelser fra Statsforvalteren knyttet til vassdragstiltak. Alle er fortløpende videresendt til de aktuelle lokalforeningene og/eller fiskeutvalget-Sjørretprosjektet v Knut Ståle, Trond m.fl. og kan evt listes opp til styremøtene på oppfordring

Sak 39/25: Fast post fra utvalgene:**Utvalgslederne som er tilstede informerer kort om status i sitt utvalg:**

Knut Ivar Skogland (Jakt): Ingen aktivitet i utvalget i sommer.

Ragnhild Ottesen (Jenter): Sommerferie

Marthe H. Kjørkleiv (B/U): Aktivitet i foreningene. Utvalget planlegger kurs for BU-ledere.

Sak 40/25: Annet:

- Tore G. er fornøyd med tingenes tilstand på jobben.

- **Ny dato styremøte: Tirsdag 7. oktober**

Mvh

Lise Dalen

Sekretær i regionstyret

Tore Gilje

Regionsekretær



NJFF
Rogaland